

## Acta de Coordinació de Sants-Montjuïc per la Independència

2 de maig de 2024

### Assistents

Presencials: Neus P, Elnur B, Jesús V, M. Antònia G, Rosa, A.

Excusats: Albert C, Joan Salvador V, Nil M.

### Ordre del dia

1. Aprovació acta anterior
2. Valoració Sants per la Llengua i Passeig per la lectura
3. Parades
4. Firentitats
5. Projecte FLAMA
6. Indepensants
7. Punt obert

### Desenvolupament i acords

#### 1. Aprovació de l'acta anterior

Aprovada sense canvis.

#### 2. Valoració Sants per la Llengua i Passeig per la lectura

Es valora que les activitats del **Passeig per la Lectura** fetes al carrer de Sants quedaven amb poc caliu i amb poca participació. L'estructura organitzativa de les activitats programades i l'espai eren poc dinàmics, poc entenedors i poc atractius per captar l'interès de la gent que passava pel carrer.

Es considera que era millor quan es feien a Frutuós Gelabert.

També es valora que la difusió del Passeig per la lectura va començar massa tard.

Acte conjunt de **Sants Per la Llengua** a can Climent va començar amb poc públic però va acabar amb força participació.

#### 3. Parades

Hi ha poca gent disponible apuntada i sense gaire ganes de fer-ne perquè la situació política tampoc acompanya. Per tant cal decidir el futur d'aquesta activitat.

Es concreta demanar els permisos de maig i juny posteriors a les eleccions al Parlament de Catalunya i ja s'acabarà de concretar si es poder continuar fent parades o no.

#### 4. Firentitats

Es comenta l'activitat que organitzarem, **AMNISTIA???**, de les 17.30 a 18.15 a la carpa compartida. Es proposa poder contactar amb algun dels represaliats i pendents de judici del

grup 23S (Xevi?), amb els advocats d'ALERTA o amb la Sectorial de Represaliats de l'ANC.

La tramesa a socis i simpatitzants es farà quan tinguem els participants concretats.

Es comunica que el 22 de maig hi haurà una altra reunió organitzativa.

A la proposta del grup Fem República per dinar de càtering, en demanarem informació de qui l'organitza.

## 5. Projecte FLAMA

Pel que fa a la col·laboració amb el projecte recollint joguines la RA parlarà amb el Christian (*no tinc clar on escriure l'h*) per veure com està el tema..

## 6. Indispensants

- Cal canviar l'hora de la concentració de L'ASCENSOR JA!, és a les 17 h.
- A la secció d'*Els nostres carrers* cal canviar on diu "... hi passava abans la carretera de Sants..." per "...l'antic camí ral..."
- Encara no s'anunciarà l'acte de presentació de candidatures al Secretariat de l'ANC del dia 8 de maig perquè encara no se'n sap l'hora.

## 7. Punt obert

- La MAG pregunta si volem demanar més còmics de rodalies per repartit ja que la impremta que els fa tancarà aviat el negoci. Com que encara en tenim no en demanarem.
- Tenim una proposta de calendari d'actes de totes les entitats que formem part del grup FENT REPÚBLICA amb la finalitat que no coincideixin. L'EB farà un Excel perquè sigui més pràctic visualitzar i fer canvis quan calgui.

Propera reunió: dijous 10 de maig a les 19.30 h.

S'acaba la reunió a les 21,30 h.